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Protokół nr 2/2011 z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

odbytego w dniu 20.10.2011 roku 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie stawki podatku rolnego. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie. 

 

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Zbigniew Maturski. 

Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Ustalenie stawki podatku rolnego. 

 

Inspektor Urzędu Miejskiego ds. podatków – Joanna Pruszkowska 

poinformowała, że zgodnie z Komunikatem Prezesa GUS z dnia  

19 października 2011 roku średnia cena skupu żyta za okres pierwszych trzech 

kwartałów 2011 roku wyniosła 74,18 za 1 dt. 

 

Członkowie Komisji przeanalizowali stawki podatku rolnego w gminie  

Borek Wlkp. w latach ubiegłych, a mianowicie: 
 

Rok Stawka z 

komunikatu  

Stawka lokalna  Stawka za 1 ha 

przeliczeniowy z 

komunikatu 

Stawka za 1 ha 

przeliczeniowy 

lokalna  

2007 35,52 35,52 88,80 88,80 

2008 58,29 45,00 145,72 112,50 

2009 55,80 51,00 139,50 127,50 

2010 34,10 34,10 85,25 85,25 

2011 37,64 37,64 94,10 94,10 

2012 74,18  185,45  

 

 

Ponadto Inspektor – Joanna Pruszkowska poinformowała, że wpływy z podatku 

rolnego w 2011 roku wyniosły 570 tys. zł, natomiast plan na 2012 przy kwocie 

60,00 zł wyniesie 980 tys. zł. 
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Przewodniczący Komisji – Zbigniew Maturski proponował obniżenie średniej 

ceny skupu żyta za 1q przyjmowanej jako podstawę do naliczania podatku 

rolnego na 2012 rok na terenie gminy Borek Wlkp. na kwotę 60,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek uważa, że należy porównać stawki 

podatku z gminami ościennymi. 

 

Radny Mieczysław Dębowiak stwierdził, że Gmina Koźmin również proponuje 

60 zł jako podstawę do naliczania podatku rolnego.  

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

 

W tym punkcie radna Róża Jędrosz wnioskowała o doprowadzenie wodociągu 

do miejscowości Osówiec. 

 

Ad.4. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów 

Przewodniczący Komisji – Zbigniew Maturski zakończył posiedzenie. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

Wiesława Wójcik      Zbigniew Maturski 


